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菜園村村民羅都發反對清拆菜園村的意見書 

 

我叫羅都發，我住左喺度已經 49 年，呢度環境撲素，清新，仲可以踩單車，我對

呢度有感情，真係唔想搬走。 

 

我係在６０年讀小學時，跟老豆一齊搬來住，爸爸養雞養鴨、養豬、養鵪春，那時

住的地方係一片稻田，菜園村好少人住，路係泥路，而家條石屎路都係村民夾手夾

腳起出來，石屎等材料向嘉道理農場申請，我老豆就同其他村民就白天工作，晚上

起路，呢條村可以講係村民一手一腳起出來。 

 

而家我老豆已過身，我就喺度落地生根，同四個仔和一個孫，一家九口一齊住，一

齊食飯。城市冇鄉村咁濶落，如果搬走，冇可能再住在一齊，各有各食。上左樓就

等於入雀籠，入屋關上大門，冇乜自由，迫喺屋企度。 

 

我真係唔想搬，如果真係要搬，希望政府幫我地屋搬屋、地換地，衷心希望議員盡

力幫村民。 
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